
 
 

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 28.05.2024 kl. 18.00-20.00 i lokale C115 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter:  

Agnete Nørskov Nielsen, Martin Helt Brunsgaard, Camilla Bjørn Jensen, Stine Møller 

Jacobsen, Ani Mai Andersen, Dorte Johannsen og Anja Koch.  

Elevrådsrepræsentanter: 

Anne-Sofie B. Tastesen, 8D, Isabel Marie B. Gansler, 8B og Frida Smed Justesen, 8.B 

Personalerepræsentanter:  

Lotte Simonsen og Lena Bonde Thiellesen.  

Ledelsesrepræsentanter:  

Sven Wamser og Søren Ernst Lüdeking. Claus Møller Knudsen deltager til og med punkt 

2. 

Referent: 

Sven Wamser 

Ordstyrer: 

Martin Helt Brunsgaard 

Afbud: 

Ani Mai Andersen, Camilla Bjørn Jensen 

Forkortelser:  

I (information), D (drøftelse), T (tilsyn), B (beslutning). 

 

Referat 

1. 18:00-18:05  Velkomst og dagsorden (I)  

 

 



 
 

 

2. 18:05-18:50  Rundering på Tøndervej (T) 

Formål:  

At bestyrelsen ser bygningsmassen og udeområderne. 

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

 Skolens rammer 

Referat:  

Der var fokus på udeområderne samt center og udskolingsbygningen. Det er ældre 

bygninger der fremstår vedligeholdt med undtagelse af asfalt i skolegården og cykelskuret. 

Det bemærkes at der er meget fokus på bæredygtigtig vedligeholdelse. 

For at skabe flere muligheder for udskolingseleverne skal der fra kommende skoleår 

afprøves at udskolingen kan komme på kunstbanen i begge pauser. 

Dermed har SB ført tilsyn med skolens bygningsmasse og udeområderne på TV. 

 

3. 18:50-19:05  Elevråd (I) 

Formål:  

Bestyrelsen får indsigt i elevrådets arbejde. Elevrepræsentanterne er bindeled mellem 

bestyrelsen og elevrådet. 

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

 Elevrådets arbejde 

Referat: 

Fælles elevrådet har haft besøg fra aktiv leg og holdt efterfølgende en fælles 

afslutning.  

Det forventes at der igen kommer en grøn pulje det kommende skoleår. Da 

ikke alle midler blev uddelt i år forventes det at de resterende midler flyttes til 

kommende skoleår. 

Skolens elevråd har søgt skolen om økonomi til en fælles afslutning. 

 

 



 
 

 

4. 19:05-19:15 Økonomi (T) 

Formål: 

Bestyrelsen skal have indblik i skolen økonomi 

Skolebestyrelsen skal: 

 Budgetopfølgning april 2024 

Referat: 

Skolens økonomi er solid og med nuværende løn og driftsudgifter forventes det, at vi 

kommer ud af 2024 med et overskud, hvorfor der skal ses på, hvordan midlerne skal 

bruges. For at sikre en fremtidig bæredygtig økonomi skal der kigges ind i forventede 

elevtal 2026. Bestyrelsen ønsker, hvis muligt, at blive inddraget i mulige prioriteringer. 

 

Bilag: 

4.1 Økonomirapport 30.04.2024 (følger i uge 21) 

4.2 Noter til økonomirapport 30.04.2024 (følger i uge 21) 

4.3 Budget 2024 skolebestyrelsen med forventet resultat (følger i uge 21) 

 

5. 19:15-19:35 Evaluering af skolebestyrelsesmøderne (D) 

Formål: 

Skolebestyrelsen evaluerer møderne med inddragelse af forretningsordenen. 

Skolebestyrelsen skal: 

Evaluere følgende punkter: 

 Procedure for godkendelse af referat 

 Indhold på møderne/dagsordenen 

 Forberedelse 

 Form/mødeledelse 

 Samarbejdet med den daglige ledelse 

Referat: 

Proceduren for godkendelse af referat fortsætter. 

Kommentarer ift. punkterne indhold/dagsorden, forberedelse, form og samarbejde: 

 Godt med gennemsigtig økonomi 

 Punktet ’skolens hverdag’ er en god afslutning 



 
 

 

 Dagsorden kommer ud i god tid 

 Der har været gode input fra inspirerende medarbejdere for at fortælle om deres 

område 

 Der ønskes en større indsigt i hvad der rører sig blandt medarbejderne, f.eks. 

igennem MED referater. 

 Dagsordenen kan være presset 

 Samarbejde med daglig ledelse værdsættes 

 

Bilag: 

5.1 Forretningsorden 

 

6. 19:35-19:40 Formandens punkt (I) 

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

 Skolebestyrelsesvalget 

 Skolebestyrelsens møde i juni 

Referat 

Der er blevet afholdt kampvalg til Skolebestyrelsen. Der er valgt 2 nye ind i bestyrelsen, 

Jesper og Ulrik, samt genvalg til Dorte.  

Til sidste bestyrelsesmøde i dette skoleår bliver de nyvalgte inviteret.  

Martin deltager i morgen i formands-netværksmøde. Hovedpunktet er overgangen mellem 

skolerne. 

 

7. 19:40-19:50  Skolens hverdag (I)  

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

 Ansættelser - status 

 Skoleårets planlægning 



 
 

 

Referat: 

Der er ansættelsessamtaler i morgen til lærerstillingen og på torsdag samtaler til stillingen 

som trivselspædagog. Derudover er der fortsat et stillingsopslag aktivt til en SFO 

pædagog.  

Skemaerne for kommende skoleår er lagt og skal nu optimeres. Næste skridt er 

medarbejdernes opgaveoversigter. Hele processen omkring planlægningen af kommende 

skoleår har indtil nu været en fin proces. 

Kommende dansk, matematik og klasselærer er meldt ud til elever og forældre. 

I kommende 0. klasser er der 24 elever i hver klasse. 

Forberedelsesperioden for 9. klasserne er gået i gang. 

 

8. 19:50-19:55 Evt. 

Referat: 
Der spørges ind til hvor sent på skoleåret skole-hjem samtaler kan ligge. 

 

9. 19:55-20:00 Oplæsning af referat (B) 

Referatet er godkendt. 


